
Evaluering af landbrugssæsonen 2024 

Team:  SÅ team, Karen Rosalina og Lene med instrukser fra gartner Anders 

Indsamler af teamevaluering:  Karen 
 

Hvad forventede/håbede teamet 
for sæsonen? 
 

- At såningen foregik på rette tid og god kvalitet 
- At pasningen af planterne sikrede gode robuste planter i 

tilstrækkelig mængde.  
 

Hvordan er det gået 

(produktionsresultater)?  

 

Vi har fået erfaringer om at dybere såning gav bedre resultater ved 
flere slags frø.   

Hvordan har udefrakommende 
forhold (vejrlig mv) spillet ind? 
 

Vejret har ændret planlagte såninger. Ganske forventeligt. 

Har samarbejdet i jeres team 
været godt? Har arbejdet været 
overkommeligt? 
 

Det har passet fint 

Har kommunikation om mængder 
af afgrøder og timing af høst 
fungeret med køkkenet? Og med 
engrosteamet? 

Det er mit indtryk at der har været for få planter af nogen afgrøder 
og for meget af andre.  
Eks. har vi næsten ikke haft fennikel, 2. udplantning sat ud for sent, 
måske skulle vi have sået flere og med kortere interval. 
Engrossalget har aftaget uforudsigelige mængder til utilfredshed 
for selvforsyningen 

Har landbrugsrådet fungeret 

tilfredsstillende for jeres team? 

 

Teamet har udelukkende fået sine opgaver direkte fra gartneren 

Hvordan har samarbejdet mellem 

landbruget/jeres team og 

gartneren fungeret? 

 

Vi som team har ikke haft kontakt med landbruget som sådan. 
Det har været gartner Anders der har haft ledelsen af vores team, 
og har selv styret koordineret arbejdet med planterne.  

Hvordan har samarbejdet med 

wooferne fungeret for jeres team? 

 

Meget fint. Vi kunne aftale at få hjælp af Woofere hvis vi var 
pressede i at nå så-opgaven med den tid vi havde til rådighed. 

Hvordan har de fælles arbejdsdage 

fungeret for jeres team? 

 

Ikke relevant for os. 

Har prioriteringen mellem intern 
afsætning og levering ud af huset 
været ok? 

Ingen mening 

 

 

 

 


